
Zápis z iedndní obecního zastupitelstva ze dne 28.7.201l

Přítomni: Krotký Pavel, Kašpárek Milan, Verner Vlastimil, Svobodová
Hana, Knetlová Kristýna' Prccházka Jan, Neckář Jiří' Schůtz Ivan,

omluvena: Wernerová Alena

Byla provedena kontrola usnesení z minulého jednání - splněno

B yl i zvo leni ověřovate Ié zápisll: Svobodová, P r o chénka

Zapisovatel: Moudrá

Zastupite|é byli seznámeni s programem dnešního jednání' který byl odsouhlasen

Program: 1) Žádost ing. Zíky ke stavbě domu s pečovatelskou sluŽbou

2) rozšiŤení CoV
3) rizné
4) diskuse a usnesení

1) Starosta informoval o žádosti ing. Zíky ke stavbě domu s pečovatelskou službou'

zastupitelé o této žádosti diskutovali s. tím, že pokud by se stavb a rea|izovala, tak by

bylo nutné rozšířit stávající kapacitu ČoV
2) - starosta hovořil o jednání ve Fortexu ohledně případného rozšíření Čov - uyt

pověřen k dalšímu jednání
3) Zastlpitelé diskutovali o stavbách, které je tŤebarealizovat a jejich pořadí a jako první

je zatepleniZŠ,nakteré bude nutné sivzitdotaci, další je zbuďovéní cesty ke hřišti a

chodník podle hlavní silnice k autobusové zastávce

4)p. Schtitz upozomil, že praskliny v silnici stále nejsou opravené
p. Svobodová - hovoř7la, že místní škola dostane dotaci zEU na vybavení

Zapsala: ověřili:


